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Aan het Gemeentebestuur te Helleļndoorn, - 9 FĽB 2018 7 februari 2017 
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Omdat ik het gevoel krijg dat ik door de Afdeling Bouwen, Milieu en Openbare 
Ruimte niet serieus wordt genomen, richt ik mij nu tot de totale 
gemeenteraad. Het antwoord op de laatste brief ~ 16 oktober 2017 - was, dat 
de brief in het gemeentebestuur zou worden afgehandeld . Verder heb ik niets 
gehoord . Het blijft dus zoals het is . En dat is : 

Het stukje /vaar wij aan wonen is veel en veel drukker geworden dan 
voor de zgn. NZ-verbinding en dat betekent meer verkeerslawaai , meer C02 
-ui tstoot. Het verkeerslawaai dringt ver door en dat komt, volgens ons, 
deels door het slechte wegdek en zeer zeker door het veel te hard rijden van 
veel automobilisten . Nieuwe ramen (triple) helpen niet (wel 3000 euro minder 
in de portemonnee ). Ik had de neiging die rekening naar u op te sturen , 
immers u kwam de Reggeweg tegenover de OLA ook tegemoet met isolatie . 

Daar kunnen we nog steeds niet over uit dat de Reggeweg, t.o. de OLA , alle 
aandacht kreeg en het stukje waar wij aan wonen, niet Ja, wij 
leefden in de veronderstelling dat de Reggeweg minder druk zou worden want 
er is jarenlang over gesproken dat het verkeer richting Ommen zou worden 
omgeleid . 

Nu heb ik begrepen dat de Reggeweg een prioriteitsweg is en dat er 50knVh 
mag worden gereden . 

Een smalle weg . Op de fiets moet je uitkijken voor gleuven ; geen 
bescherming voor fietsers zoals op de Ninaberlaan . Op de stoep moet je ook 
uitkijken voor het verkeer , vooral als je ter hoogte van Mostert loopt en er 
ineens een vrachtauto naast je komt te rijden ; bijna klem tussen muur en 
vrachtauto . Er rijden nog steeds behoorlijk wat vrachtwagens . 

Zo'n weg is dus geschikt voor 50krrVuur weg ? Dat vinden Veilig Verkeer 
Nederland en de Politiebond en de Fietsersbond acceptabel ? Acceptabel dat 
er vaak veel te hard wordt gereden . Soms lijkt het of we buiten de bebouwde 
kom wonen . 



Al eerder kreeg ik als antwoord dat u geen invloed hebt op de navigatie die 
automobilisten gebruiken . Had u niet kunnen raden hoe het gedrag van de 
automobilist zou uitpakken ? 

Sommigen zeggen : wat doe je eraan ? Ze bedoelen : ze doen er toch niets op 
ui t . En dat begin ik ook te geloven want het belang van de aanwonenden 
wordt ondergeschikt gemaakt aan de regels . 

Mijn vraag was en is : verlaag de maximumsnelheid en ga eens controleren en 
verbeter het wegdek 

De leefbaarheid is voor ons afgenomen . 

Wie zijn /Wat is er beter op geworden na de voltooiing van de NZ-verbinding ? 
Ja, een paar autoluw gemaakte straten en het stukje Reggeweg t.o. de OLA . 
(Het is in het hele dorp drukker geworden .) 

Het voordeel voor de een is het nadeel voor de ander geworden ! 


